
Pöytäkirja 31/2021

STAABI RY:N HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 17.12.2021 klo 17:47

Paikka: Antaverkan leiri- ja kurssikeskus & Zoom

Paikalla: Juho Katajamaa
Juho Tiikko
Julia Malvikko
Milla Lehtimäki
Ella Miettinen
Saara Pumpanen
Emilia Valkeejärvi
Artturi Kavaja
Elina Reims
Ville Jaara
Matti Roivainen
Noora Heiskanen
Aleksi Syrjä

1. Kokouksen avaus

Kokous avattiin ajassa 17:47.

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien sekä tarvittaessa kahden

ääntenlaskijan valinta
Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi Juho Katajamaa, sihteeriksi Emilia Valkeejärvi ja
pöytäkirjantarkastajiksi Milla Lehtimäki ja Elina Reims.

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen

Lisätään kohdaksi 10 Staapisen 5/21 budjetointi, kohdaksi 11 Haalarivöiden hinnan palautuksen
budjetointi ja 12 Hallinnoijien cocktail-tilaisuuden lisäbudjetointi. Loput kohdat numeroidaan
juoksevasti. Hyväksytään esityslista edellä mainituin muutoksin.

5. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus

Myönnetään läsnäolo- ja puheoikeus Matti Roivaiselle, Noora Heiskaselle ja Aleksi Syrjälle.

6. Ilmoitusasiat: kuulumiskierros

Vuoden 2022 vapaa-aikavastaava sekä kerho- ja  toimistovastaava on perehdytetty 16.12.

Staabin joulusitsit järjestettiin 9.12. Vuoden 2022 projektivastaava on perehdytetty 15.12.

Matti Roivainen, Noora Heiskanen ja Aleksi Syrjä poistuivat ajassa 17:51.

Naughty or Nice -Kolmiot järjestettiin 9.12. Vuoden 2022 kolmiovastaava on perehdytetty 7.12.
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Matti Roivainen, Noora Heiskanen ja Aleksi Syrjä palasivat ajassa 17:54.

Vuoden 2021 viimeinen Staapinen on työn alla.

Vuoden 2021 viimeinen viikkotiedote ilmestyi 13.12. Vuoden 2022 viestintävastaava on
perehdytetty 12.2. Vuoden 2022 yhdenvertaisuusvastaava perehdytetään tehtäviinsä viikolla 51.

Urbanumin, SYY-Tampereen, Staabin ja Interaktion yhteinen pikkujoulutapahtuma järjestettiin
29.11. Etäexcursio Suomen Pankkiin järjestettiin 7.12. Ville Jaara ja Cecilia Albertsdóttir edustivat
Staabi ry:tä Man@gerin itsenäisyyspäiväjuhlassa 6.12. Vuoden 2022 yrityssuhde- ja
työelämävastaava perehdytettiin tehtäviinsä 9.12.

Blogissa on julkaistu vuoden viimeinen blogiteksti. Hallintotieteiden suunnitteluryhmä kokousti
16.12. Kokouksessa keskusteltiin tenttien uusimisen ja korottamisen oikeudesta,
opintosuuntahausta ja etäopetuksesta. Instagramissa pidettiin vuoden viimeinen kopogrilli 16.12.
Koulutuspoliittinen vastaava osallistui kollegioon ja tiedekunnan kopojen tapaamiseen 14.12.
Uusi kopo on perehdytetty.

Johto ry:n syyskokous pidettiin 13.12. Johto ry:n hallitukseen valittiin kaksi Staabilaista.

7. Talousasiat

Talousvastaava käsitteli talousasiat. Likviditeettiä on tarpeeksi yhdistyksen toiminnan
jatkamiseksi.

8. Päätoimittajan, KV-toimihenkilön ja alumnitoimihenkilön valinta vuodelle 2022

Matti Roivainen, Noora Heiskanen, Aleksi Syrjä ja Artturi Kavaja poistuivat ajassa 18:10.
Valitaan päätoimittajaksi Artturi Kavaja, alumnitoimihenkilöksi Assi-Jutta Kuusela ja
KV-toimihenkilöksi Julianne Mäkelä.
Matti Roivainen, Noora Heiskanen, Aleksi Syrjä ja Artturi Kavaja palasivat ajassa 18:13.

9. Hallitus- ja toimihenkilömökin lisäbudjetointi

Lisäbudjetoidaan hallitus- ja toimihenkilömökkiin 200€. Yhteensä mökkiin on budjetoitu 790€.
Kuluista 370€ koostuu tilavuokrasta, 350€ tarjottavista ja 70€ matkakuluista.

10. Staapisen 5/21 budjetointi

Budjetoidaan Staapiseen 5/21 80€.

11. Haalarivöiden hinnan palautuksen budjetointi
Palautetaan haalarivöiden ostaneille puolet (5€) heidän maksamastaan hinnasta vyöstä
puuttuvan pullonavaajan vuoksi. Budjetoidaan 510€ palautukseen.

12. Hallinnoijien cocktail-tilaisuuden lisäbudjetointi
Lisäbudjetoidaan cocktail-tilaisuuteen 45€ matkakulujen vuoksi.

13. Muut esille tulevat asiat

Bosa ry:n hallitukseen vuodelle 2022 on valittu 4 Staabilaista. Bosa pyrkii järjestämään Staabin
vuosijuhlaviikolla samppanjamaistelun.

Staabin varastolle on hankittu suojapeite hintaan 6,25€.

14. Seuraava hallituksen kokous
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Päätetään Doodlella tarvittaessa. Mikäli vuonna 2021 ei ole tarvetta kokoukselle, vuoden 2022
hallitus järjestää seuraavan kokouksen.

15. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 18:20.

_________________________________ _________________________________

Puheenjohtaja Sihteeri

Juho Katajamaa Emilia Valkeejärvi

_________________________________ _________________________________

Pöytäkirjan tarkastaja Pöytäkirjan tarkastaja

Elina Reims Milla Lehtimäki
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